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РЕФЕРАТ

Дипломный проект содержит 136 с., 22 рис., 40 табл., 21 источник, 3 прил. и 

10 листов графической части формата А1

ИНФОРМАЦИОННАЯ БЕЗОПАСНОСТЬ, МЕНЕДЖМЕНТ РИСКОВ 

ИНФОРМАЦИОННОЙ БЕЗОПАСНОСТИ, ПРОЦЕССНЫЙ ПОДХОД, 

СЕРТИФИКАЦИЯ СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА ИНФОРМАЦИОННОЙ 

БЕЗОПАСНОСТИ, СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА, СИСТЕМА МЕНЕДЖМЕНТА 

ИНФОРМАЦИОННОЙ БЕЗОПАСНОСТИ

Объектом исследования дипломного проекта является система менеджмента 

информационной безопасности. Целью дипломного проектирования является 

разработка и внедрение системы менеджмента информационной безопасности в 

соответствии с международным стандартом (ISO/IEC 27001) в IT Компании.

В рамках дипломного проекта были проанализированы аспекты 

проектирования системы менеджмента информационной безопасности: понятие и 

цели, подходы И этапы формирования, средства и методы построения; 

дополнительно проведен анализ результативности системы менеджмента 

информационной безопасности в компании.

В процессе работы над дипломным проектом была разработана система 

менеджмента информационной безопасности. Пересмотрена система описания 

процессов Компании. Т акже успешно пройден сертификационный аудит и получен 

сертификат соответствия системы менеджмента информационной безопасности 

ISO/IEC 27001.

Диплом носит практический характер.



ABSTRACT

The diploma project contains 136 p. 22 ill., 40 tables, 21 sources, 3 app and 10 

sheets o f graphic part in A1 format.

INFORMATION SECURITY, INFORMATION SECURITY MANAGEMENT 

SYSTEM, INFORMATION SECURITY MANAGEMENT SYSTEM 

CERTIFICATION, INFORMATION SECURITY RISK MANAGEMENT, 

MANAGEMENT SYSTEMS, PROCES S APPROACH

The research objects o f the thesis project are information security management 

system. The purpose o f the diploma design is to develop and implement information 

security management system in accordance with international standard (ISO/IEC 27001) 

at IT Company.

As part o f the diploma project, the design aspects o f information security 

management system were analyzed: the concept and goals, approaches and stages of 

formation, means and methods o f construction; additionally, the analysis o f effectiveness 

o f the information security management system in the company was carried out.

In the process o f working on the graduation project, an information security 

management system was developed. The system for describing the Company’s processes 

have been received. Also a certification audit was successfully passed and a certificate of 

compliance with the information security management system ISO/IEC 27001was 

received.

The diploma is o f a practical nature.
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